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Sarajevo, maj 2023. godine 
 



ZAPISNIK O RADU 28. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 31.05.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-841/23 

Datum: 31.05.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Samir Bejić 

7. Toni Vukadin 

8. Adi Škaljić 

9. Amra Zulfikarpašić 

10. Alen Girt 

11. Mirela Džehverović 

12. Ratko Orozović 

13. Alma Čengić 

14. Lajla Ćosović 

15. Srđan Simonović 

16. Vedad Deljković 

17. Dragan Stevanović 

18. Elvedin Korora 

19. Muamer Mekić 

20. Bajro Biber 

21. Robert Pleše 

22. Seid Škaljić 

23. Vedran Dodik 

24. Drago Jurić 

25. Enisa Spahić 

26. Jasmin Skorupan 

27. Srđan Srdić 

 

Odsutan: Željko Majstorović (najavljen izostanak) 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Aida Bajramović, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske 

uprave 

6. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

7. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 



8. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 

9. Erna Čolić, pomoćnica Gradonačelnice za obrazovanje, sport, kulturu i mlade 

10. Zinaida Čengić, šef Odjeljenja za međunarodnu saradnju u Stručnoj službi za protokolarne 

poslove, odnose s javnošću i međunarodnu saradnju 

11. Avdija Hasanović, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

12. Kenan Đonko, član Skupštine JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

13. Bakir Hadžiomerović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

14. Nenad Dizdarević, predsjednik Upravnog odbora JU „Gradski Muzeji“ Sarajevo 

15. Izela Kešmer, ispred JU „Gradski Muzeji“ Sarajevo 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici, trenutno, 

prisustvuje 16 gradskih vijećnika i da nema najavljenih izostanaka te da su kašnjenje najavili 

gradski vijećnik Vedad Deljković, gradski vijećnik Srđan Simonović i gradski vijećnik Bajro 

Biber. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeća da je 

gradska vijećnica Lajla Ćosović najavila kašnjenje, konstatovao da sjednici prisustvuje 16 

gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Samir Bejić te da sjednici prisustvuje 17 gradskih vijećnika. 

Zatim je otvorio 28. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupila tri gradska vijećnika te da sjednici, trenutno, prisustvuje 20 gradskih vijećnika. 

 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva odalo je počast svim žrtvama ratnih zločina počinjenih u Prijedoru u period 1992. – 

1995. godina, kao i tragično preminuloj doktorici Azri Spahić. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, povodom saobraćajne nesreće u 

kojoj je tragično preminula doktorica Azra Spahić, u ime Grada Sarajeva i Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva uputio apel nadležnim organima da bez odlaganja preduzmu sve potrebne 



preventivne i represivne mjere kako se ovakva tragedija ne bi više nikad ponovila i kako bi 

građani Sarajeva u saobraćaju, na ulici i u svakom kutu grada Sarajeva bili sigurni. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je 

u Gradskom vijeću formiran novi Klub gradskih vijećnika „Danijela Šahat - Samir Bejić“. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 26.04.2023. godine. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Seid Škaljić te da sjednici prisustvuje 21 gradski vijećnik. 

 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Zapisnik o radu 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

26.04.2023. godine. 

***** 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i 

to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Memorandum o zajedničkoj saradnji između 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada Tianjina, Narodna republika Kina, na 

realizaciji projekta izgradnje Sebilja u gradu Tianjinu 

2. Prijedlog Odluke o radno-pravnom statusu zamjenice predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluke o davanju saglasnosti na Memorandum o 

zajedničkoj saradnji između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada Tianjina, Narodna 



republika Kina, na realizaciji projekta izgradnje Sebilja u gradu Tianjinu  razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika  usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o radno-pravnom statusu zamjenice predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Zlatan Ljuhar) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina 

Šantić) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Ermin Panjeta) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nermin 

Preljević) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Maida Gabela) 

6. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Šejla 

Hamamdžić) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Šejla Hamamdžić) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Željko 

Majstorović) 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskim specijalcima 

10. Prijedlog Odluke o prihvatanju uspostave prava građenja bez naknade na period od 30 

godina, davanja saglasnosti na Nacrt Ugovora o osnivanju prava građenja radi izgradnje 

spomen obilježja Bosanskim specijalcima na lokalitetu parka kod Druge gimnazije u 

Sarajevu i davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za zaključenje Ugovora 

o osnivanju prava građenja radi izgradnje spomen-obilježja Bosanskim specijalcima na 

lokalitetu parka kod Druge gimnazije 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program saradnje sa gradovima u regiji s 

ciljem realizacije projekata iz oblasti energetske efikasnosti 

12. Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta rekonstrukcije vrtića Kolibri 

13. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu – Sportsko rekreativni tereni na otvorenom – 

Olimpijski kompleks Zetra 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

 



 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Srdić te da sjednici prisustvuje 22 gradska vijećnika. 

 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Zlatan Ljuhar) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Nina Šantić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Ermin Panjeta) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Nermin Preljević) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Maida Gabela) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuje 23 gradska vijećnika. 

 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela Gradskog 



vijeća Grada Sarajeva (Šejla Hamamdžić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)   

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Željko Majstorović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o podizanju 

spomenika bosanskim specijalcima razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o prihvatanju uspostave prava građenja bez 

naknade na period od 30 godina, davanja saglasnosti na Nacrt Ugovora o osnivanju prava 

građenja radi izgradnje spomen obilježja Bosanskim specijalcima na lokalitetu parka kod 

Druge gimnazije u Sarajevu i davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

zaključenje Ugovora o osnivanju prava građenja radi izgradnje spomen-obilježja Bosanskim 

specijalcima na lokalitetu parka kod Druge gimnazije razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program saradnje sa 

gradovima u regiji s ciljem realizacije projekata iz oblasti energetske efikasnosti razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o pristupanju realizaciji Projekta 

rekonstrukcije vrtića Kolibri razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o pristupanju Projektu – Sportsko rekreativni 

tereni na otvorenom – Olimpijski kompleks Zetra razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 



„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Zlatan Ljuhar) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina 

Šantić) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Ermin Panjeta) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nermin 

Preljević) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Maida Gabela) 

6. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Šejla 

Hamamdžić) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Šejla Hamamdžić) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Željko 

Majstorović) 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I 

Kotromaniću 

10. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskim specijalcima 

11. Prijedlog Odluke o prihvatanju uspostave prava građenja bez naknade na period od 30 

godina, davanja saglasnosti na Nacrt Ugovora o osnivanju prava građenja radi izgradnje 

spomen obilježja Bosanskim specijalcima na lokalitetu parka kod Druge gimnazije u 

Sarajevu i davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za zaključenje Ugovora 

o osnivanju prava građenja radi izgradnje spomen-obilježja Bosanskim specijalcima na 

lokalitetu parka kod Druge gimnazije 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program saradnje sa gradovima u regiji s 

ciljem realizacije projekata iz oblasti energetske efikasnosti 

13. Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta rekonstrukcije vrtića Kolibri 

14. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu – Sportsko rekreativni tereni na otvorenom – 

Olimpijski kompleks Zetra 

15. Izvještaj o radu i poslovanju JP „SARAJEVO“ d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

“Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Memorandum o zajedničkoj saradnji između 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada Tianjina, Narodna republika Kina, na 

realizaciji projekta izgradnje Sebilja u gradu Tianjinu 

18. Prijedlog Odluke o radno-pravnom statusu zamjenice predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva 

19. Izvještaj o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2022. 

godinu 

20. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 2022. 

godinu 

21. Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva, po konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva za školsku 2022./2023. godinu 

22. Izvještaj o provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada 

Sarajeva u 2022. godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i 

mlade 



23. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za I kvartal (01.01.-31.03.2023. godine) 

iz nadležnosti Gradske službe za finansije 

24. Informacija o realizaciji Projekta sanacije, restauracije i kolorističke obnove fasada u 

Gradu Sarajevu 

25. Informacija o izradi registra imovine Grada Sarajeva 

26. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Bajro Biber te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 

 

                                                               ***** 

 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Zlatan Ljuhar) 

 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina 

Šantić) 

 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Ermin Panjeta) 

 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nermin 

Preljević) 

 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Maida Gabela) 

 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Šejla 

Hamamdžić) 

 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Šejla Hamamdžić) 

 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Željko 

Majstorović) 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od  1 do 

8 dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 



bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 1 do 8 dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, 

a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Zlatan Ljuhar), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika šest gradskih vijećnika se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina 

Šantić), kako je predložena. 

 

Obzirom da su nastupili određeni tehnički problemi prilikom izjašnjavanja o Prijedlogu Odluke 

o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina Šantić), predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se, ponovo, podizanjem 

ruku izjasne o Prijedlogu Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Nina Šantić). 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa podizanjem ruku usvojilo je Odluku o 

izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nina Šantić), kako je 

predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Ermin Panjeta), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Nermin Preljević), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o razrješenju 

članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Maida Gabela), kako je 

predložena. 



 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Šejla 

Hamamdžić), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio), usvojilo je Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Šejla Hamamdžić), kako je predložena. 

 

Obzirom da su nastupili određeni tehnički problemi prilikom glasanja na koje je ukazao 

gradski vijećnik Jasmin Skorupan, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović 

je pozvao gradske vijećnike da se, ponovo, podizanjem ruku, izjasne o Prijedlogu Odluke o 

razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Šejla Hamamdžić) 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa podizanjem ruku, sa 23 glasa „za“, bez 

glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik 

se nije izjasnio) usvojilo je Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Šejla Hamamdžić), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izboru člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Željko Majstorović), kako je predložena. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić te da sjednici prisustvuje 25 gradskih 

vijećnika. 

***** 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I 

Kotromaniću 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za spomenike. 

Uz Prijedlog Odluke, čiji sastavni dio je Idejno rješenje, je dostavljen i Izvještaj o provedenoj 

javnoj raspravi. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 

 



Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić  je predložila i obrazložila prijedlog da 

se, u skladu sa članom 123. stav  (2) Poslovnika Gradskog vijeća, odloži rasprava o Prijedlogu 

Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I Kotromaniću. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se rasprava o 

Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I 

Kotromaniću odloži. 

 

 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskim specijalcima 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za spomenike. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je 

Komisija za spomenike, kao ovlašteni predlagač, podnijela amandman sljedećeg sadržaja: 

„U Prijedlogu Odluke član 2. mijenja se i glasi: 

Ova odluka stupa na snagu narednog dana od dana objavljivanja u „Službenim novinama 

Kantona Sarajevo.“  

Također je podsjetio da je podneseni amandman razmatrala Komisija za Statut i akte. 

  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradonačelnicu Grada 

Sarajeva Benjaminu Karić da se izjasni o podnesenom amandmanu. 

 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanom Komisije za spomenike Gradskog vijeća kroz uvodno izlaganje koje je 

podnijela. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je podneseni 

amandman Komisije za spomenike, kao ovlaštenog predlagača, postao sastavni dio Prijedloga 

Odluke, obzirom da gradski vijećnici nisu tražili da se Gradsko vijeće izjasni posebno o 

amandmanu, kako je to propisano članom 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o o izmjeni 

Odluke o podizanju spomenika bosanskim specijalcima kako je predložena i izmijenjena 

u skladu sa podnesenim amandmanom. 

 

 

 

 



Ad 11) 

Prijedlog Odluke o prihvatanju uspostave prava građenja bez naknade na period od 30 

godina, davanja saglasnosti na Nacrt Ugovora o osnivanju prava građenja radi izgradnje 

spomen obilježja Bosanskim specijalcima na lokalitetu parka kod Druge gimnazije u 

Sarajevu i davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za zaključenje Ugovora o 

osnivanju prava građenja radi izgradnje spomen-obilježja Bosanskim specijalcima na 

lokalitetu parka kod Druge gimnazije 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija, Komisija za spomenike i Komisija 

za Statut i akte. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i mišljenje 

Pravobranilaštva Grada Sarajeva. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović i gradski 

vijećnik Toni Vukadin, a odgovor na pitanje dala je gradonačelnica Grada Sarajeva 

Benjamina Karić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o prihvatanju 

uspostave prava građenja bez naknade na period od 30 godina, davanja saglasnosti na 

Nacrt Ugovora o osnivanju prava građenja radi izgradnje spomen obilježja Bosanskim 

specijalcima na lokalitetu parka kod Druge gimnazije u Sarajevu i davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za zaključenje Ugovora o osnivanju prava građenja radi 

izgradnje spomen-obilježja Bosanskim specijalcima na lokalitetu parka kod Druge 

gimnazije, kako je predložena. 

 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program saradnje sa gradovima u regiji s 

ciljem realizacije projekata iz oblasti energetske efikasnosti 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Komisija za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 



usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program saradnje sa gradovima u regiji s 

ciljem realizacije projekata iz oblasti energetske efikasnosti, kako je predložena. 

 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o pristupanju realizaciji Projekta rekonstrukcije vrtića Kolibri 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Administrativna komisija, 

Odbor za budžet i finansije i Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnih tijela su dostupna 

gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Toni Vukadin, gradski vijećnik 

Adi Škaljić i gradski vijećnik Srđan Srdić, a pojašnjenja i odgovor na pitanje dala je 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je, u izlaganju, predložio i obrazložio zaključak, sljedećeg 

sadržaja. 

Zadužuje se Gradonačelnica da planira sredstva u budžetu Grada Sarajeva za sufinansiranje 

obnove odnosno izgradnje vrtića u saradnji sa drugim gradskim općinama, a posebno Općinom 

Novi Grad Sarajevo koja je, naglašeno, suočena s izazovom nemogućnosti prijema djece u 

vrtiće zbog nedostatnog kapaciteta, te da predloži Gradskom vijeću pristupanje takvim 

projektima.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

predloženi zaključak gradskog vijećnika Tonija Vukadina, koji glasi: 

Zadužuje se Gradonačelnica da planira sredstva u budžetu Grada Sarajeva za sufinansiranje 

obnove odnosno izgradnje vrtića u saradnji sa drugim gradskim općinama, a posebno Općinom 

Novi Grad Sarajevo koja je, naglašeno, suočena s izazovom nemogućnosti prijema djece u 

vrtiće zbog nedostatnog kapaciteta, te da predloži Gradskom vijeću pristupanje takvim 

projektima.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o pristupanju 

realizaciji Projekta rekonstrukcije vrtića Kolibri, kako je predložena. 

 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu – Sportsko rekreativni tereni na otvorenom – 

Olimpijski kompleks Zetra 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 



Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević i 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o pristupanju Projektu – Sportsko rekreativni tereni na otvorenom – Olimpijski 

kompleks Zetra, kako je predložena. 

 

***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražila gradska vijećnica Alma Čengić, zamjenica 

predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika Stranke demokratske akcije, radi obavljanja 

potrebnih konsultacija u Klubu. 

***** 

 

Ad 15) 

Izvještaj o radu i poslovanju JP „SARAJEVO“ d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Komisija za Statut i akte, Odbor za javne 

službe, infastrukturu i javni saobraćaj,  Administrativna komisija i Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnio je direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo Bakir Hadžiomerović. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković, gradski 

vijećnik Adi Škaljić, gradski vijećnik Toni Vukadin, zamjenik predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradska vijećnica Biljana Lazarević, zamjenica 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Alen Girt, 

gradski vijećnik Seid Škaljić, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović  i 

gradski vijećnik Almedin Miladin, a pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je direktor JP 

„Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo Bakir Hadžiomerović. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

predloženi zaključak Administrativne komisije Gradskog vijeća, koji glasi: 

“Zadužuje se gradonačelnica Grada Sarajeva da u saradnji sa JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo i 

JU „Gradski Muzeji“ Sarajevo predloži Gradskom vijeću odluku kojom će se urediti 

upravljanje objektom Bistričke stanice, odnosno muzejskom postavkom u objektu.” 



 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o radu i poslovanju JP „SARAJEVO“ d.o.o. Sarajevo za 2022. 

godinu, kako je podnesen.                      

 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

“Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Komisija za Statut i akte, Administrativna komisija i Odbor za 

budžet i finansije. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su 

klubovi gradskih vijećnika Naše stranke, Socijaldemokratske partije i Naroda i Pravde, 

zajedno, podnijeli dva amandmana. 

Podnesene amandmane su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradonačelnicu Grada 

Sarajeva Benjaminu Karić i ovlaštenog predlagača da se izjasne o podnesenim 

amandmanima. 

 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da, u ovom trenutku, 

nije moguće tražiti izjašnjenje Skupštine JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo, kao ovlaštenog 

predlagača, na podnesene amandmane, te je pozvao Gradsko vijeće da se, u skladu sa članom 

126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva izjasni o podnesenim amandmanima. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je amandman I koji glasi: 

U Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

“Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu, u članu 1.  na kraju teksta, prije tačke, dodaje se tekst koji 

glasi: „s tima da se u odluci na koju se daje saglasnost, u članu 1. u pravom stavu, u drugoj 

tački,  tekst izmijeni tako da glasi  „Iznos od KM 751.035,86 (50%) se usmjerava u Budžet 

Grada Sarajeva za realizaciju projekata Grada Sarajeva.”    

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je amandman II koji glasi: 



U Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

“Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu član 2. postaje član 3., a dodaje se novi član 2.  koji glasi: 

“Zadužuje se Skupština JP Sarajevo, d.o.o. da uskladi Odluku o raspodjeli dobiti Javnog 

preduzeća “Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu sa rješenjem iz člana 1. ove odluke.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

“Sarajevo” d.o.o. za 2022. godinu kako je predložena i izmijenjena u skladu sa usvojenim 

amandmanima. 

 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Memorandum o zajedničkoj saradnji između 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada Tianjina, Narodna republika Kina, na 

realizaciji projekta izgradnje Sebilja u gradu Tianjinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke nisu razmatrala radna tijela obzirom da je upućen od strane Gradonačelnice, 

kao ovlaštenog predlagača, sa prijedlogom da se razmatra po hitnom postupku. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Memorandum o zajedničkoj saradnji između 

Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada Tianjina, Narodna republika Kina, na 

realizaciji projekta izgradnje Sebilja u gradu Tianjinu, kako je predložena. 

 

Ad 18) 

Prijedlog Odluke o radno-pravnom statusu zamjenice predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 

Prijedlog Odluke nisu razmatrala radna tijela obzirom da je upućen od strane Administativne 

komisije, kao ovlaštenog predlagača, sa prijedlogom da se razmatra po hitnom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o radno-pravnom statusu zamjenice predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva, kako je predložena. 

 

 

 

 



Ad 19) 

Izvještaj o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2022. 

godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Skupština JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Komisija za Statut i akte, 

Administrativna komisija i Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin. 

 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je, u izlaganju, predložio i obrazložio zaključak, sljedećeg 

sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo naruči elaborat o održivosti finansijskog poslovanja i stanju 

objekta sa prijedlogom mjera za unapređenje poslovanja Javnog preduzeća „Olimpijski bazen 

Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je predloženi zaključak gradskog vijećnika Tonija Vukadina, koji glasi: 

Potrebno je da Grad Sarajevo naruči elaborat o održivosti finansijskog poslovanja i stanju 

objekta sa prijedlogom mjera za unapređenje poslovanja Javnog preduzeća „Olimpijski bazen 

Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Izvještaj o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 

2022. godinu, kako je podnesen.                      

 

 

Ad 20) 

Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Upravni odbor Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatonosti, Komisija za Statut i akte, Odbor za 

budžet i finansije i Administrativna komisija. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražila većina predsjedavajućih klubova gradskih vijećnika. 

***** 

 



Nakon pauze, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao Sekretara 

Gradskog vijeća Milu Eminović da informiše Gradsko vijeće koliko gradskih vijećnika 

prisustvuje sjednici Gradskog vijeća te da li postoji kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je konstatovala da sjednici, trenutno, prisustvuje 

15 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje 

***** 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski vijećnik Adi Škaljić i gradski 

vijećnik Vedad Deljković. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o radu i poslovanju 

Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo za 2022. godinu, kako je podnesen.                      

 

Ad 21) 

Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva, po konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva za školsku 2022./2023. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestovali su zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović i gradski vijećnik Srđan Srdić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke 

o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, po konkursu za 

stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva za školsku 2022./2023. 

godinu, kako je podnesen.                      

 

Ad 22) 

Izvještaj o provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada 

Sarajeva u 2022. godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i 

mlade 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Komisija za Statut i akte i Odbor za 

budžet i finansije  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 



 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o 

provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva u 

2022. godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i mlade, kako 

je podnesen.                      

 

Ad 23) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za I kvartal (01.01.-31.03.2023. godine) iz 

nadležnosti Gradske službe za finansije 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Komisija za Statut i akte, Administrativna komisija i Odbor za budžet i 

finansije.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o 

izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za I kvartal (01.01.-31.03.2023. godine) iz nadležnosti 

Gradske službe za finansije, kako je podnesen.                      

 

Ad 24) 

Informacija o realizaciji Projekta sanacije, restauracije i kolorističke obnove fasada u 

Gradu Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji Projekta sanacije, restauracije 

i kolorističke obnove fasada u Gradu Sarajevu. 

 

Ad 25) 

Informacija o izradi registra imovine Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrali  Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 



Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informacija o izradi registra imovine Grada Sarajeva. 

 

Ad 26) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 28. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- tri inicijative gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 

- jedna inicijativa sa prijedlogom zaključka gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 

- jedna inicijativa Odbora za društvene djelatnosti 

- jedna inicijativa Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Adija Škaljića 

- jedna inicijativa gradske vijećnice Enise Spahić 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 

 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 

 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je uputio i 

obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Upućuje se inicijativa da se most preko puta Vijećnice koji još uvijek nema zvanično ime, 

imenuje po akademiku Muhamedu Filipoviću.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa devet glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  šest 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), nije 

podržalo podnesenu inicijativu, te je ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je uputio 

inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da gradonačelnica predloži Odluku Gradskom vijeću kojom će se Kalendar 

obilježavanja datuma i događaja od značaja za Grad Sarajevo dopuniti i obilježavanjem 

odbrane Centra za obrazovanje kadrova MUP-a RBIH 05. aprila 1992. godine i ubistva 

šesnaestogodišnjeg učenika Samira Mašića koji je bio prva žrtva napada na Centar.  

Upućuje se inicijativa i nadležnim organima Kantona Sarajevo da na odgovarajući način uvrste 

obilježavanje ovog događaja među događaje koje Kanton redovno obilježava svake godine“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 



bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

 

3. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je uputio i 

obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da Grad Sarajevo u okviru redovnog održavanja korite rijeke Miljacke, obnovi 

živu ogradu  zasađenu uz rub korita rijeke  ili na drugi način, što je prije moguće formira ogradu 

kako bi se spriječili mogući nesretni slučajevi. “ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te 

je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

4. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je uputio i obrazložio inicijativu 

kojom je predložio da Gradsko vijeće Grada Sarajeva, a sa ciljem započinjanja aktivnosti Grada 

Sarajeva na pripremi i organizaciji obilježavanja 40. godina ZOI ´84, donese donese sljedeći 

zaključak:   

  

„Zadužuje se predsjedavajući Gradskog vijeća da, u ime Grada Sarajeva,  pokrene aktvnosti na 

formiranju organizacionog odbora manifestacije obilježavanja 40. godišnjice ZOI ´84.“ 

  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je predloženi zaključak. 

 

5. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je uputio i obrazložio inicijativu sa 

prijedlogom zaključka sljedećeg sadržaja:   

 

“Upućuje se inicijativa Vladi Federacije Bosne i Hercegovine da, što je prije moguće, poduzme 

sve potrebno da se vrate u posjed Gradu Sarajevu prostorije u Upravnoj zgradi organa Grada 

Sarajeva (ranije zgrada Društveno političkih organizacija Grada Sarajeva - DPO) u skladu s 

potrebama organa Grada Sarajeva. 

Grad Sarajevo je i dalje otvoren za saradnju u smislu zajedničkog korištenja prostora u ovoj 

zgradi s Parlamentom F BiH, u mjeri u kojoj to bude moguće, nakon što se odrede optimalni 

prostori za nesmetan rad organa i organ uprave Grada Sarajeva. 

S ciljem stvaranja uslova za realizaciju inicijative, zadužuje se Pravobranilaštvo Grada 

Sarajeva da inicijaitvu dopuni potrebnom pratećom dokumentacijom i dostavi Vladi Federacije 

Bosne i Hercegovine.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu sa 

predloženim zaključkom, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 



 

6.  Gradski vijećnik Adi Škaljić je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

 

„Na osnovu člana 19. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva koji propisuje pravo 

vijećnika da podnosi inicijative, upućujem vijećničku inicijativu za organizaciju prigodnog 

obilježavanja 14. juna, Međunarodnog dana dobrovoljnih darivalaca krvi.“ 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević, a odgovor 

na pitanje dao je gradski vijećnik Adi Škaljić. 

 

7. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

 

Potrebno je razmotriti mogućnost da se na određen način nagrade članovi Odbojkaškog kluba 

invalida Fantomi, a koji su u protekla dva mjeseca postali prvaci Bosne i Hercegovine, prvaci 

Evrope te osvajači Sarajevo Open-a koji je najjači turnir u Evropi. 

 

8. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

 

Potrebno je, u narednom periodu, donijeti novu odluka o uslovima i načinu sticanja statusa 

udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grada Sarajevo. 

 

9. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

 

Potrebno je da JP „Sarajevo“ d.o.o. i JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. pristupe Registru 

zaposlenih u javnom sektoru Uredu za borbu protiv korupcije i upravljanje kvalitetom Kantona 

Sarajevo, te da se dostavi informacija koji su do sada urađeni koraci po navedenom pitanju. 

 

10. Gradski vijećnik Toni Vukadin je, u ime klubova gradskih vijećnika Naroda i Pravde, 

Naše stranke i Socijaldemokratske partije, uputio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

 

Tražimo da rukovodstvo Grada Sarajeva preduzme korake u suradnji sa rukovodstvom 

Skupštine Kantona Sarajevo, Vladom Kantona Sarajevo i Javnim komunalnim preduzećem 

„Park“ d.o.o., a u cilju eventualnog preuzimanja Rekreativno zabavnog centra i ZOO vrta 

Pionirska dolina. 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 28. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva, te podsjetio predsjedavajuće klubova gradskih vijećnika da će se 42. 

sjednica Kolegija Gradskog vijeća održati 01.06.2023. godine. 

 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 14.13 sati.   

 

 

 

 

 

 



 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      
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